
Protokół nr L  

Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 8 października 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 8 października 2021 o godz. 08: 00, a zakończono o godz. 10: 22 tego 

samego dnia. 

   Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski powitał Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica, 

pracowników Urzędu Gminy, przywitał przybyłych Gości – panią dyrektor ZSO Małgorzatę 

Tabor, rodzica najlepszego maturzysty w roku szkolnym 2020/2021, pracownika Biura Rady, 

radnych, sołtysów, przewodniczących komitetów osiedlowych oraz mieszkańców gminy oraz 

wszystkich oglądających sesję online. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad Sesji w dniu 8 października 2021 r. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady L Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zaproponował kandydaturę radnej Ireny Bogdan na 

Sekretarza obrad. 

Głosowano w sprawie: ·powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej Ireny 

Bogdan za jej zgodą. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ·ZA (12)  

·Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) ·Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

 



 

4. Wręczenie nagrody dla najlepszego maturzysty w roku szkolnym 2020/2021. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski udzielił głosu panu Burmistrzowi.  

 Burmistrz wręczył nagrodę na ręce Taty najlepszej maturzystki w roku szkolnym 2020/2021. 

Przekazał najlepsze życzenia na dalsze lata edukacji. Burmistrz podziękował panu Henrykowi 

za trud włożony w dobre wychowanie córki. 

Do życzeń dołączyła się pani dyrektor Małgorzata Tabor wraz z całym gronem 

pedagogicznym.   

Pan Henryk podziękował w imieniu córki Przewodniczącemu Grzegorzowi Michalskiemu, 

Panu Burmistrzowi oraz Dyrekcji za otrzymaną nagrodę. 

  

5. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej sesji. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski poprosił Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica  

o zabranie głosu. 

Burmistrz poinformował o wydanych zarządzeniach od ostatniej Sesji od nr 49 z dnia 24 

czerwca 2021 roku do zarządzenia 72 z dnia 30 września 2021 roku. 

 

6. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski poinformował radnych, iż do przyjęcia jest siedem 

protokołów z Sesji – XLIII Sesji z dnia 18 czerwca 2021 r. oraz z XLIX Sesji z dnia 20 

września 2021r. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2021-2027. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski udzielił głosu panu Burmistrzowi. 

Burmistrz przedstawił wyjaśnienia do WPF. Jest tu zadania pn. „Przebudowa dachu w 

świetlicy wiejskiej w miejscowości Dziarnów” wraz z montażem instalacji fotowoltaicznej 

skutkuje to tym, że w tym roku pomimo rozpisania przetargu nie udało się wybrać 

wykonawcy. W takiej sytuacji zaproponowałem na komisji budżetowej o przesunięcie tego 

zadania na rok 2022, komisja to zaopiniowała pozytywnie i stąd przesunięcie  



i przegłosowanie WPF umożliwi po raz kolejny w tym roku rozpisanie przetargu i próbę 

wyłowienia nowego wykonawcy tego zadania, przy czym realizacja fizycznie będzie w roku 

2022. Wydłużamy czas realizacji tego zadania. Przebudowa centralnego ogrzewania  

w budynku ZSO wynika to z tego, że zmieniły się przepisy, które obecnie obowiązują nie 

umożliwiają wybudowania kotłowni, bądź modernizacja kotłowni. W ZSO jest kotłownia 

olejowa a chcemy przerobić ją na gazową, przepisy uniemożliwiają wykonanie w piwnicy tej 

wielkości kotłowni. Potrzebna była opinia strażaka, dlatego potrzebne jest opracowanie 

dokumentacji, złożenia wniosku o odstępstwa na podstawie od dokumentacji do Komendanta 

Państwowej Straży Pożarnej. Oczywiście wydłuża to proces uzyskania decyzji. Ma nadzieję, 

że uzyskamy pozytywną opinię od Komendanta Państwowej Straży Pożarnej, bo jeżeli będzie 

negatywna to modernizacja kotłowni będzie wymagała dobudowania budynku przy ZSO w 

Mogielnicy. Mam nadzieję, że Komendant PSP na podstawie opinii wykonanej przez strażaka 

wyrazi zgodę, ale procedura się tutaj wydłuża. I kolejna sprawa – sporządzenie planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Mogielnica i Cegielnia w gminie 

Mogielnica. Jest to konsekwencja studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego, 

które uchwaliliśmy w bieżącym roku i w tym roku przystępujemy do zmiany tego planu. Jest 

to kontynuacja zmian planu zagospodarowania przestrzennego w mieście Mogielnica zgodnie 

z wnioskami, jaki złożyli mieszkańcy. Realizacja 2022 rok, ale podpisanie umowy 

 i głosowanie WPF już w tym roku. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2020-2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (10) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (2) 

Edward Kieszek, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał uchwałę budżetową wraz z uzasadnieniem.  

Głos zabrał burmistrz Gminy i Miasta Mogielnica Sławomir Chmielewski. 

„Proszę Państwa, montaż progów zwalniających – napisane jest, że przy ul Przylesie, ale 

chodzi tutaj o odcinek nad zalewem, Byłem na miejscu przed wczoraj i będą montowane dwa 

progi na wniosek użytkowników zalewu, ponieważ w dalszym ciągu urządzane są wyścigi. 

Jest zagrożenie bezpieczeństwa dla osób korzystających z terenu rekreacyjnego. Druga 

sprawa to jest przebudowa drogi Tomczyce – Ślepowola, jest to odcinek drogi łączący 

Kolonie Tomczyce ze Ślepowolą, wniosek na komisji budżetowej był zgłaszany jeszcze przez 

sołtysa Dudka, później radnego Dudka - sprawa toczyła się dość długo w sądzie, chodzi o 

zasiedzenie. Spór dotyczył granicy pomiędzy jednej ze stron. Po wielu latach udało się 

uregulować stan prawny i stąd powód, iż droga jest często remontowana. Proponuję 

opracowanie dokumentacji i złożenie wniosku o dotacje z Funduszu Gruntów Produkcji 



Rolnej, dlatego już w tym roku głosujemy, ponieważ Urząd Marszałkowski wyznacza termin 

składania wniosków na dotacje do końca tego roku budżetowego. Realizacja zadania 

oczywiście w 2022 roku, natomiast wniosek musi wpłynąć w tym roku, także trzeba 

przygotować dokumentację. Stan prawny jest uregulowany, droga była sporna, szerokość 

drogi jest od 6 do 9 metrów, asfalt będzie szerokości 4,5 metra, tak żeby zostawić 1,5 metra 

na pobocza. 

Następna sprawa to kwota na sporządzenie skargi kasacyjnej do Sądu Najwyższego, jak 

wiecie Pastwo toczy się spór między Gminą a właścicielem „Biedronki” znajdującej się w 

Mogielnicy. Zwracam się z prośba do rady o przegłosowanie kwoty 27 tysięcy złotych na 

sporządzenie skargi kasacyjnej, ponieważ uważam, że do tej pory wyroki są błędne w tym 

zakresie.” 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:ZA (9) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Wiesław Małek, Jan 

Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (2) 

Edward Kieszek, Bogdan Sawicki  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Malinowska 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy i Miasta 

Mogielnica. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy 

i Miasta Mogielnica..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/235/2017 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 28 grudnia 2017 r. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/235/2017 

Rady Miejskiej w Mogielnicy z dnia 28 grudnia 2017 r..  



 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości nr 170 położonej w obrębie 

Izabelin gm. Mogielnica. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości nr 170 

położonej w obrębie Izabelin gm. Mogielnica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Bogdan 

Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Marczak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wzoru wniosku o udzielenie dotacji, rozliczenia 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Mogielnica oraz 

Informacji miesięcznej o aktualnej liczbie uczniów. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przed głosowaniem radny Bogdan Sawicki zadał pytanie na komunikatorze, co ta uchwała 

zmienia? Odpowiedzi udzielił pan Burmistrz Sławomir Chmielewski:  

„Proszę Państwa uchwała zmienia dużo, zmiana wzorów załączników, jeśli Pan Sawicki by 

się zapoznał z poprzednimi załącznikami to zauważyłby znaczącą różnicę, między innymi 

został wprowadzony na samym końcu dopisek: „Świadomy odpowiedzialności Karnej za 

podawanie niniejszym oświadczeniu lub za zatajanie nieprawdy art. 233 Kodeksu Karnego 

potwierdzam własnoręcznym podpisem prawdziwość danych zamieszczonych wyżej”. Z 

czego to wynika – otóż wiecie Państwo ze w Szkole w Kozietułach jest prowadzona kontrola, 

oczywiście nie jest jeszcze zakończona, trudno zasądzać o wynikach, natomiast ja chce mieć 

taką pewność, że to, co zastaje przekazywane przez Stowarzyszenie do Gminy Mogielnica 

jest zgodne z prawem. Wątpliwości czy Szkoła realizuje zadania zgodnie z prawem wykazała 



kontrola przeprowadzona przez Kuratorium. Czekamy na protokół z Kuratorium. Z 

informacji, które otrzymałem od Kuratora jest napisane, że w Szkole Podstawowej i w 

Przedszkolu są nieprawidłowości, więc konsekwencją jest zmiana wzoru i zawarcie takiego 

zapisu”. 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany wzoru wniosku o udzielenie 

dotacji, rozliczenia dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy 

Mogielnica oraz Informacji miesięcznej o aktualnej liczbie uczniów. 

 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Włodzimierz 

Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jerzy Marczak, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/175/2020 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 9 października 2020 r. w sprawie wprowadzenia bonu żłobkowego. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/175/2020 

Rady Miejskiej w Mogielnicy z dnia 9 października 2020 r. w sprawie wprowadzenia bonu 

żłobkowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie górnych stawek opłat za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Kilka słów wyjaśnienia do uchwały dodał burmistrz Sławomir Chmielewski. 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo zmiana wyniesie 1,25 zł za m3 względem obowiązującej 

stawki.  

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie górnych stawek opłat za usługi w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  



Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Bogdan Sawicki , 

Włodzimierz Wasiak 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Kępka 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

15. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

   Szanowni Radni, Szanowni Państwo, kilka słów wyjaśnienia, otrzymaliśmy pismo 

 z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji następującej treści: w związku 

 z wprowadzenia mechanizmu korygującego zgodnie z art. 12 ust. 3 ustawy o funduszu 

sołeckim obniżona zostaje zmniejszona kwota środków. Na temat funduszu sołeckiego 

toczyły się u nas wielokrotnie dyskusje. Proszę Państwa dofinansowanie funduszu sołeckiego 

ze środków ministerstwa czytaj wojewody spada z 40 do 23 procent, z 30 do 17 procent z 20 

na 11 procent. To pokazuje jak kolejne środki zabierane są samorządom. Co to oznacza?- 

Przekazanie przez wojewodę mniejszych środków, to oznacza, że gminy same muszą pokryć 

z własnych dochodów. Byłem zawsze krytykiem funduszu sołeckiego, macie przykład jak 

wygląda to po stronie rządzących, czyli samorządy niech realizują, ale pieniądze niech znajdą 

sami. Sejm uchwala, gminie dają zadania, pieniądze za tym nie idą. 

Na komunikatorze zgłosił się do dyskusji Radny Adam Jagieliński. 

 Przywitał zgromadzonych na sali jak również oglądających sesję. Podczas swojej 

wypowiedzi poinformował o incydencie mającym miejsce poprzedniego dnia – o 

wysypywaniu śmieci w miejscowości Wodziczna oraz Dalboszek. Śmieci wyrzucone  

z dużego samochodu zablokowały wjazdy na pole, przejazdy między miejscowościami. 

Poinformował, że podobne zdarzenie było odnotowane w Gminie Pniewy. Zwrócił się do 

oglądających o zgłoszenie każdej informacji, która może wnieść coś do sprawy na Policję na 

temat wyrzuconych śmieci. W swojej wypowiedzi podkreślił, że chodzi o jak najszybsze 

znalezienie sprawcy, aby nie miały miejsca kolejne takie sytuacje.  

Po wypowiedzi radnego Adama Jagielińskiego do sprawy odniósł się Burmistrz. 

„Wysoka Rado, Szanowni Państwo o danej sprawie w dniu wczorajszym zostało złożone 

zawiadomienie na Policję, trwa dochodzenie w tej sprawie. Proszę zwrócić uwagę, że 

rzeczywiście pojawiają się nieoznakowane samochody, przygotowany został przeze mnie 

 i zaakceptowany komunikat, który zostanie wypuszczony przez nasz, aby zwrócić na 

nieoznakowane samochody i zostanie dorzucony jeszcze jeden proceder, mianowicie 

wycinane są słupki od znaków drogowych. Ktoś podjeżdża, wycina na wysokość pół metra 

wycina słupki i odjeżdża. Takie zdarzenia zostało odnotowane w południowej części gminy, 

 w miejscowości Tomczyce, Ślepowola, Michałowice. Informacja telefoniczna dzisiaj 

zostanie wysłana do mieszkańców Gminy, a tutaj toczy się postępowanie zgłoszone na 

Policji”. 



Na komunikatorze pytanie zadał pan Bogdan Sawicki: dlaczego od 30 października 2020 roku 

na stronie esesja Tv nie ma transmisji z posiedzeń Sesji, Komisji? 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Biura Rady Grzegorz Frasoński. 

„Zmieniła się ustawa która zmusza nas do tego, że jeżeli jest wideo musi być tekst do tego 

wideo. Jest to pracochłonne, na chwilę obecna trwają rozmowy i myślę, że niebawem je 

skończymy. Do pewnego momentu to było prawie 100 zł za każde  rozpoczęte pół godziny 

nagrania, jakie gmina musiałaby wydać. Dzisiaj dzięki konkurencji, która powstała te kwoty 

spadły już trzykrotnie. Jesteśmy na kończeniu rozmów i postaramy się to nadrobić jak 

najszybciej, do tego zmusza nas ustawa dla osób niesłyszących” 

   Przewodniczący poinformował, że obrady Sesji, komisji są dostępne do wglądu dla każdego 

mieszkańca. 

Przewodniczący wykonał połączenie telefoniczne do Radnego Jerzego Marczaka.  

   Radny zadał pytanie do Burmistrza – ile będzie kosztować Gminę kontrola, która jest w 

szkole w Kozietułach oraz o jaką sumę składa Pan apelację sądową związana z „Biedronką” 

 i czy jest to jakaś szansa. Dziękuję.” 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz: 

„ Panie Radny, informacje chciałem powiedzieć, powtórzyć informacja była przekazywana 

przez Przewodniczącego Rady i przeze mnie. Ta sprawa odnośnie sporu z „Biedronką” to jest 

kwota 1 500 000 miliona zł i było to wielokrotnie powtarzane, ale jeżeli pan zapomniał to 

powtórzę: składamy wniosek o kasację na kwotę 1 500 000 mln zł. W moim przekonaniu 

Gmina Mogielnica nie popełniła tutaj żadnego błędu – z jednego prostego powodu – zadam 

Panu pytanie: czy gmina wydaje pozwolenia na budowę? – Myślę, że jest Pan zorientowany, 

że od 2004 roku pozwolenia na budowę wydaje Starostwo Powiatowe w Grójcu a nie Gmina 

Mogielnica, więc żądanie od Gminy Mogielnica zapłaty jest tutaj według mnie 

nieuprawnione. Gmina jeszcze raz mówię, nie wydaje pozwoleń na budowę. Opóźnienie 

wynikało z opieszałości Starostwa Powiatowego w Grójcu a nie gminy Mogielnica. Temat był 

omawiany przeze mnie już wcześniej szczegółowo, jeżeli ktoś z Państwa chce, to proszę 

wyjaśnienia były już składane również na posiedzeniach Komisji. Wydane pozwolenie przez 

Starostwo jest niezgodne z prawem, narusza przepisy Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego w Mogielnicy, pozwolenie nie było uzgodnione przez Konserwatorem 

Zabytków, w tej sprawie dzwonił do mnie były już Konserwator Zabytków Pan Marek Figiel, 

pytając mnie: panie Burmistrzu czy Pan wie, że zostało wydane pozwolenie na budowę 

„Biedronki” bez mojego udziału? – Ja na to, że pierwsze słyszę, bo Gmina nie wydaje 

pozwolenia na budowę. I trzecie, źle została powiadomiona strona, więc są trzy ewidentne 

przesłanki o tym, że prawo zostało złamane, nie przez Gminę a przez druga stronę. Stąd 

uważam za zasadne, żeby złożyć kasację do Sądu Najwyższego. A że dopiero w Sądzie 

Najwyższym wygrywaliśmy sprawy, słynny spór z byłym Starostą Panem Markiem 

Ścisłowskim, gdzie chciał, aby Gmina remontowała, rozbierała zatoczkę przy Publicznej 

Szkole nr 2. Przegraliśmy sprawy we wszystkich instancjach: Wojewódzki Inspektor 

Budowlany, Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego, Wojewódzki Sąd Administracyjny 

 i wygraliśmy sprawę w sądzie Najwyższym. Podaję przykład, że warto składać kasację do 

Sądu Najwyższego, przykładem jest zatoczka.(…) Jeszcze raz powtórzę kwota w sporze to 

1 500 000 mln zł. 



Jaką kwot płacę za przeprowadzenie kontroli w Szkole Niepublicznej, Prywatnej w 

Kozietułach. Kwota podpisana na umowie z osoba wykonującą, mogę się pomylić o 500 zł 

 o ile dobrze pamiętam 13 000 zł. W stosunku do poprzedniej, poprzednich osób, które miały 

kontrolować jest to kwota o połowę mniejsza, czyli tą kontrolę robię o połowę taniej niż 

kontrola, na którą była podpisana umowa z poprzednimi osobami, bo tam te osoby 

zrezygnowały. Za tą kontrolę Gmina płaci kwotę 13 000 zł. Powiem tylko tyle Radnemu 

Marczakowi, że otrzymałem pismo z kuratorium, iż w Szkole Podstawowej w Niepublicznej 

Szkole w Kozietułach jak również w Przedszkolu stwierdzono nieprawidłowości. Kontrola  

z mojej strony pod względem finansowym, bo taki jest zakres tej kontroli myślę, że jest 

zasadna. Samo Kuratorium stwierdziło nieprawidłowości, wiec nawet gdybym nie miał 

podpisanej umowy z osoba, która obecnie kontroluje to bym zlecił, bo jeżeli Kuratorium 

stwierdziło nieprawidłowości, to Gmina, jako że przekazuje pieniądze powinna tym bardziej 

zadbać o to, aby były wydawane zgodnie z przeznaczeniem. Czekamy jeszcze na protokół  

z przeprowadzonej kontroli.” 

Przewodniczący Grzegorz Michalski wykonał połączenie telefoniczne do Radnego Jana 

Marciniaka, który zgłosił się do dyskusji na komunikatorze. 

Pan Jan Marciniak zadał dwa pytania. Dotyczyły one przycięcia gałęzi przy drogach 

powiatowych oraz ściągalności opłat za odpady komunalne od sezonowych osób 

przebywających na terenie gminy? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Sławomir Chmielewski. 

„Otóż, jeżeli chodzi o pierwszą sprawę dotycząca wycięcia krzaków to zgłoszenie poszło do 

Starostwa Powiatowego do Powiatowego Zarządu Dróg, w tej chwili ponowię pismo 

zwłaszcza na odcinku Otalążka a Dziarnowem jest zarośnięte. Są tam krzaki, które co dwa 

lata przycinamy. Druga sprawa dotyczyła ściągalności, takie zadania zostały podjęte została 

puszczona informacja przez komunikator, musielibyśmy zrobić chwilę przerwy żebym mógł 

powiedzieć ile takich deklaracji zostało złożonych. Musiałbym pójść do Pani Wiśniewskiej, 

która zajmuje się tymi sprawami, ale takie zadania ze strony Gminy zostały podjęte, 

informacja została przekazana na terenie Gminy, że proszę o zgłaszanie takich osób. 

Dokładnej ilości nie podam, bo nie jestem przygotowany, ale działania zostały podjęte.” 

 

16. Sprawy mieszkańców. 

 

Nie zgłoszono. 

 

17. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zamknął obrady L Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:   Sekretarz Obrad:  Przewodniczący obrad: 

Wioleta Górnik    Irena Bogdan   Grzegorz Michalski  


